
    
Zápisnica z     verejného zhromaždenia občanov Pavčinej Lehoty, konaného  

dňa 23.10.2019.

Prítomných občanov obce, poslancov obecného zastupiteľstva, kronikárku a hlavného
kontrolóra na verejnom zhromaždení privítal starosta obce Ing. Viliam Kupčo.
Na úvod zhodnotil pripomienky spoluobčanov vznesené na verejnom zhromaždení konanom
dňa 5.4.2019.
K pripomienke  p.  Márie  Benickej,  ktorá  poukázala  na  odpad  v kontajneri  umiestnenom
v cintoríne, kde sa vhadzovali plasty aj sklo, obec zriadila nádoby (popolnice) s označením
sklo  a plasty,  čo  môžeme  zhodnotiť  pozitívne,  nakoľko  spoluobčania  triedia  odpad,
a minimum sklených a plastových kahancov sa vhadzuje do kontajnera. 
Pripomienku p. Viery Vajsovej k odpadu ostávajúcom po pastieroch oviec starosta prejednal
s p. Feketíkom, ktorý prisľúbil nápravu.
K pripomienke p. Dolníkovej ku psím exkrementom po obci, a potulujúcim sa psom, starosta
poukázal na majiteľov psov, ktorí psy venčia, na ich prístup a svedomie.
K pripomienke  P.  Chrapčiakovej  ohľadom  rekonštrukcie,  čistenia  potoka,  v niektorých
miestach  sa  zosúvajú  brehy,  ako  aj  ohľadom zábradlia,  ktoré  je  na  niektorých  úsekoch
v havarijnom stave, starosta informoval prítomných o jednaní so zástupcami Povodia Váhu,
ktoré je jeho vlastníkom. Potok a jeho celková oprava bola zaradená do ročného plánu na rok
2020. 
p. Z. Staroňová, ktorá požiadala o vyznačenie prechodu pre chodcov v križovatke pri rybníku
na zastávku autobusu – prechod pre chodcov bol vyznačený spolu s oznamovacou tabuľou,
a realizovaný Obcou Demänovská Dolina. 
Pripomienke  p.  Paulusovej  ohľadom pridania  a  zosúladenia  autobusových spojov bolo  zo
strany SAD L. Mikuláš vyhovené.

V ďalšom bode starosta obce prítomných informoval o plnení ročného plánu obce, vyzdvihol
záujem občanov o uvítanie našich ratolestí do života, kladnú odozvu spoluobčanov či už na
handričkový deň, deň obce, oslavy SNP, či posedenie s dôchodcami.
Podľa  ročného  plánu  nás  ešte  čaká  1.12.  rozsvietenie  vianočného  stromčeka  na  námestí,
25.12. Purga a 1.1.2020 Novoročné stretnutie občanov.

Prítomných  starosta  informoval  aj  o pripravovaných  aktuálnych  aktivitách  obce,  a to
obšírnejšie
-  o zavedení optického kábla do obce spoločnosťou Telecom,
- o zmene VZN č. 1/2009 zo dňa 20.06.2019,
- o poplatkoch na rozvoj obce, a použití zaplatených finančných prostriedkov,
- o pripravovanom doplnku k poplatkom za komunálny odpad, a rekrečný poplatok,
- o stavebným prácach v obci, a to o zahájení výstavby cesty poza ohrady – OU 0.5, 

- o rekonštrukcii márnice na cintoríne, ktorá je kultúrnou
pamiatkou, 

- o vyspravení prekopávok ciest a oprave výtlkov, 
- ako  aj  o nutnej  oprave  vyhliadkovej  veže,  kde  bude

zákaz  vstupu,  a bude  nutné  vypracovať  v spolupráci

Obec Pavčina Lehota, Obecný úrad, Pavčina Lehota č. 71,
 031 01 Liptovský Mikuláš



s OOCR rozpočet  a čerpanie  finančných  prostriedkov
na jej opravu.

Obec má ďalej v pláne zhotoviť informačnú tabulu na cintoríne s označením hrobov, ďalej
opravu obecného úradu a osvetovej besedy, kde dôjde k  výmene okien, dverí a zatepleniu
budov.

Diskusia:
- p.  Hajkovský reagoval  na príspevok poslancov obecného zastupiteľstva v Hlásniku

vydanom v mesiaci október, a to k stretnutiu členov ZCR v Koliby Tri strudničky, kde
nebola zaslaná pozvánka na stretnutie obci, ktorá je tiež jej členom. Poukazoval na
dobré vzťahy s obcou, pozvánka je zasielaná všetkým pozvaným hromadnou poštou,
bola zaslaná už mesiac  pred uskutočnením stretnutia,  a nechápe, že obci doručená
nebola,  na  čo  starosta  reagoval,  že  nemá  dôvod  uvádzať  zavádzajúce  a klamlivé
informácie,  zaslanie  a doručenie  pozvánky  je  možné  kedykoľvek  skontrolovať
v počítači na obci. 

- p.  Zuzka  Staroňová  sa  informovala  o  vypracovanie  projektových  dokumentácií  na
opravy chodníkov, konkrétne ulica „Zamrznutá“, o vybudovanie kamerového systému
v obci, a poukázala na havarijný stav zábradlia popri potoku. K pripomienke reagoval
starosta,  kde  informoval,  že  projektová  dokumentácia  na  chodník  je  spracovaná,
realizácia  je  možná  ako  náhle  budú  financie.  Budovanie  kamerového  systému  je
možné,  keď  vyjde  výzva,  a na  zábradlie  potoka  budú  umiestnené  upozornenia  so
zákazom opierať sa o zábradlie, je poškodené, môže dôjsť k úrazu. 

- P. M. Benická požiadala o informáciu k oprave škôlky a k prácam na stavbe – Bela,
kde  opäť  starosta  informoval  prítomných  so  situáciou,  kde  ku  škôlke  Platobná
agentúra požaduje ďalšie vyjadrenia, ktoré už boli viac krát obcou zasielané, a ďalšia
časová  postupnosť  obci  nie  je  známa.  Pri  stavbe  p.  Belu  sa  čaká  na  stavebné
povolenie.

- P.  Kurek  požiadal  o informáciu  budovania  cesty  poza  ohrady,  túto  chce  obec
vybudovať do konca kalendárneho roka 2019 do takého stavu, aby bola možná zimná
údržba od rodinného domu p. Kureka popri existujúcich domoch až po rozostavanú
stavbu p. Vyšnej. Ďalej navrhol poslancom a zástupcom obce zaoberať sa likvidáciou
plastov v domoch, upozornil na lis na plast, ktorý je možné namontovať v domácnosti.
Cena lisu sa pohybuje od 20 do 40 €, plastovú flašu zlisuje na „placku“, čím by sa
ušetril priestor v nádobách na plast. 

- P.  Okoličáni   požiadal,  či  je  možné  obnoviť  a osadiť  informačnú  tabuľu  pri
multifunkčnom  ihrisku,  aby  občania  z horného  konca  obce,  ktorí  majú  záujem
o nahliadnutie a získanie informácií o dianí v obci nemuseli chodiť k úradnej tabuli pri
obecnom úrade, s čím bol vyslovený súhlas a prísľub starostu vybudovania a osadenia
informačnej tabule obcou. 

- P.  D.   Staroňová   poukázala  na  prerábanie  hrobových  miest,  kedy  spoluobčania
neplnia oznamovaciu povinnosť informovať správcu cintorína, t.j. obec a prerábaním
hrobov  zväčšujú  si  priestor  okolo  hrobu  betónovaním  a pod.  čím  sa  narušuje
zarovnanie uličky a vznikajú výstupy a nerovnosti. Bolo by na zváženie poukázať na
túto skutočnosť oznamom v Hlásniku. 

Starosta na záver poďakoval prítomným za účasť a vznesené podnety, ktorými sa bude
obecné zastupiteľstvo zaoberať.

Zapísala: Bc. Viera Mišurová

Overil: Ing. Viliam Kupčo


